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DATO 20. januar 2025 

STED DcH Nivå 

DELTAGERE Kristine Rye Svendsen, Marianne Knudsen, Josefine Sachs, Brian Thom-
sen, Hans Devantier, Karina Andersen, Vibeke Bodi, Charlotte Johansen 
og Karin Nielsen (ref.) 

AFBUD Louise Østengaard og Jesper Johansen. 

 

1.  Nyt fra formanden  
 

• Linda Lundh, landsnæstformand, er stoppet med øjeblikkelig 
virkning af personlige årsager. Posten vil være ubesat indtil 
landsmødet i marts 2025.  

2.  Nyt fra kredskassereren  
 

• Josefine har fået regnskabet for 2024 revideret og underskrevet 
at revisorer.  

• Regnskabet vil i lighed med 2024 blive gennemgået i hovedtal 
på kredsgeneralforsamlingen. Det udsendes også sammen med 
indkaldelsen til generalforsamlingen.  

• Der blev spurgt ind til hvem der skal betale for kørsel til kredsin-
struktøraspirant 

o Kristine tager det videre. Konsulenterne vil have samme 
issue.  

 

3.  Budgetter 
 

• Charlotte har lavet et oplæg til prisstigninger for uddannelse. 

Forslaget gennemgået og tilrettet. Sendes ud sammen med ind-

kaldelsen til generalforsamlingen.  

• Dommerudvalget har brug for flere penge til uddannelse, der er 

3 aspiranter i 2025 og en skal til dommerprøve i 2025 og det vil 

komme til at koste lidt.  

• Resten af budgettet gennemgået og tilrettet.  

• Forslag fra Vibeke Bodi om det kunne være en mulighed at kred-

sens agilitybane blev opbevaret i en trailer i stedet for i en con-

tainer. Det vil gøre det nemmere for dem, der lejer den at af-

hente en allerede pakket trailer i stedet for at skulle pakke hver 

gang. Det vil selvfølgelig betyde at de ting (kredsens telt, 
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udstillingsmaterialer mv.) som også skulle være i containeren 

skal opbevares på anden måde. Vibeke arbejder videre med det.  

4.  Generalforsamlingen 2025 

• Marianne sørger for farvet papir til brug for stemmesedler til ge-

neralforsamlingen 

• Karin laver udkast til indkaldelse som sendes rundt til godken-

delse 

• Der er indkommet 2 forslag udover kredsbestyrelsens eget. Det 

skal lige verificeres om det ene af forslagene kan komme med. 

Hans undersøger med Ordensudvalget.  

• Generalforsamlingen er kl. 19.00 og afholdes hos DKK i Solrød 

• Hans havde nogle afklarende spørgsmål vedr. kredsbestyrel-

sens eget forslag, som blev drøftet.  

• Karin køber småkager 

• Vi mangler stadig en kandidat til kredskassererposten, og lokal-

foreningerne må meget gerne kigge efter om der er en kandi-

dat et sted.  

• Finn Olsen er på valg som revisor og er villig til genvalg, men vi 

skal have en ny i stedet for Maibritt Schlicker, som har forladt 

DcH 

5.  Roskilde Dyrskue 

• Marianne er tovholder for vores deltagelse i 2025.  

• Der er ansøgt om en større stand i 2025, men det vides endnu 

ikke om det kan lade sig gøre. 

• Dyrskuet er samme weekend som Hundeførerweekenden i Jy-

derup, og det kan måske betyde at det kan være svært at få 

hunde til at komme.  

• Karina spurgte om man kunne man forestille sig et opvisnings-

hold. 

o Marianne oplyste at det er der ingen planer om p.t. 

6.  Eventuelt 

• Charlotte vil gerne have en drøftelse med lokalforeningerne om 

uddannelse i kreds 6. 

Der var ikke flere punkter og mødet blev afsluttet 

 


